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Protokół  XXX sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  28 maja 2021 roku 

 

                Obrady trzydziestej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 1025. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni Michał Szafrański, Piotr Turczyński).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski - Skarbnik Gminy, 

4. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP 

5. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

6. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

7. Marta Grabiec – Dyrektor OPS we Włoszczowie, 

8. Paweł Strączyński – Prezes WZWiK, 

9. Iwona Boratyn  - Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa, 

10. Konrad Kokowski - Adwokat 

 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzydziestej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Przewodniczący Rady – poinformował, że za pośrednictwem łącza internetowego pani 

Agnieszka Piotrowska - Piątek Dyrektor Urzędu Statystycznego w Kielcach, przedstawi 

zagadnienia związane z narodowym spisem powszechnym ludności i mieszkań. 

Pani Dyrektor – poinformowała, iż spis powszechny ludności i mieszkań odbywa się co 10 lat 

w tym roku spis będzie przeprowadzony przez rachmistrzów od kwietnia do września. 

Przedstawiła jak na dzień dzisiejszy jak przebiega spis na terenie województwa 

Świętokrzyskiego, na jakim jest etapie. Zachęcała wszystkich mieszkańców Gminy 

Włoszczowa do spisania się u rachmistrzów lub przez Internet.  

Przewodniczący Rady – podziękował pani Dyrektor za przekazanie informacji na temat 

prowadzonego narodowego spisu powszechnego. 

Do punktu 2 
Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku. 

Głosowanie: 12 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XXIX sesji Rady Miejskiej   

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności  nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa położonej w Gościencinie, 
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2) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

oraz określenia sezonu kąpielowego w 2021 roku, 

3) Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Włoszczowa, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Włoszczowa, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników, 

5) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

6) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Włoszczowa lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg,   

7) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021rok. 

6. Przyjęcie protokołów pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

7. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Włoszczowa za 2020 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamkniecie obrad.   

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                
Przyjęcie  protokołu XXVIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXIX sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 29 marca 2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał  z  XXIX sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Poinformował, iż na XXIX sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca  2021r. podjęto 14  uchwał, 

które w dniu 25 lutego 2021r.przekazano: 

 11 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu, 

 3 uchwały  Regionalnej Izbie Obrachunkowej, 

 8 uchwał do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego, 

wykonaniu przez Burmistrza Gminy podlegało 9 uchwał 

W okresie między sesjami wydanych zostało 21 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

Do punktu 5.1  

wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności  nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Włoszczowa położonej w Gościencinie 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Radny Dariusz Gieroń – zapytał w jakim trybie nastąpi sprzedaż przedmiotowej nieruchomości. 

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału MRO – udzielił odpowiedzi - przetarg ustny 

nieograniczony.     

Przewodniczący Rady  - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  
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a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/208/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności  

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Włoszczowa położonej w Gościencinie 

 

Do punktu 5.2 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz 

określenia sezonu kąpielowego w 2021 roku 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/209/21 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego w 2021 roku. 

 

Do punktu 5.3 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – poinformował, z uwagi na obszerny materiał nie będzie odczytana 

treść uchwały przystąpiono  do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” podjęła uchwałę                      

Nr XXX/210/21  w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Włoszczowa. 
 

Do punktu 5.4   

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków                      

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Włoszczowa, udostępnionych dla operatorów i przewoźników 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/211/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Włoszczowa, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników. 

 

Do punktu 5.5  

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/212/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

 

Do punktu 5.6  

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Włoszczowa lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 
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Dariusz Górski Skarbnik Gminy –poinformował, iż projekt był przesłany do zaopiniowania 

przez  Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Urząd Ochrony Konkurencji  

i Konsumentów, zaopiniowany został  pozytywnie jednak z drobną uwagą. Dlatego też  

w projekcie uchwały dokonano zmian zapisów w § 9 ust.2 pkt 1, 10 § ust. 4 i § 15. 

Prezentowany projekt uchwały zawiera już wymienione zmiany. 

Przewodniczący Rady – poinformował, z uwagi na obszerny materiał nie będzie odczytana 

treść uchwały, przystąpiono  do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/213/21 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Włoszczowa lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych 

ulg.  

 

Do punktu 5.7   

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXX/214/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok. 

 

Do punktu 6 

Przyjęcie protokołów pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady – poprosił pana Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o przedstawienie protokołów kontroli. 

Przewodniczący Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontroli Funduszu sołeckiego 

sołectwa Danków Duży za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionego protokołu pokontrolnego, 

pytań nie wniesiono przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 12 głosów „za” (jednogłośnie) protokół pokontrolny został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił protokół przeprowadzonej kontroli 

Biblioteki Publicznej we Włoszczowie Filia Kurzelów z zakresu gospodarowania środkami 

finansowymi.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przestawionego protokołu pokontrolnego. 

Radny Jerzy Wiśniewski - zwrócił się z pytaniem do Dyrektora Biblioteki Publicznej we 

Włoszczowie z pytaniem dotyczącym godzin otwarcia Filii Biblioteki w Kurzelowie. 

Biblioteka jest czynna w godzinach dopołudniowych w tych godzinach starsza młodzież jest  

w szkole, większość ludzie jest  w pracy i nie mogą skorzystać z Biblioteki, a popołudniu jest 

nieczynna. 

Anna Adamczyk Dyrektor Biblioteki Publicznej we Włoszczowie -  udzieliła odpowiedzi, że 

Biblioteka od poniedziałku do piątku jest czynna w godzinach od 1000 do 1800 w piątek od 

godziny 800 do 1600  , godziny otwarcia nie były zmieniane od wielu lat.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

pytań nie wniesiono przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 12 głosów „za” (jednogłośnie) protokół pokontrolny został przyjęty. 

 

Do punktu 7 

Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Włoszczowa za 2020 rok 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie Raportu o stanie Gminy za 2020 

rok. 
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Burmistrz –Przedstawił raport o stanie Gminy za 2020 rok. 

Ponadto poinformował, iż debata nad Raportem odbędzie się na najbliżej sesji Rady lecz żaden 

z mieszkańców nie zgłosił swojego udziału w debacie.  

Przewodniczący Rady – podziękował Burmistrzowi za  przedstawienie w skrócie tak 

obszernego raportu. 

Do punktu 8  

           Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał - kto z radnych chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Zbigniew Woldański : 

 Zaprosił radnych oraz mieszkańców gminy na uroczyste otwarcie nowej Sali Tanecznej i 

towarzyszących pomieszczeń w Domu Kultury we Włoszczowie, które odbędzie się w dniu 

12 czerwca o godzinie 1500.  Od godziny 1300  rozpocznie się seans filmowy dla dzieci. 

 Zwrócił uwagę, że przy wiatach przystankowych przy ulicy Partyzantów kosze na śmieci 

są przepełnione. Sporo młodzieży korzysta z tych wiat, gdyż dojeżdża i wraca ze szkół czy 

istnieje możliwość aby te kosze  były częściej opróżniane. 

Burmistrz – poinformował, iż  Dyrektor OSiR we Włoszczowie Pani Jolanta Tyjas organizuje 

w dniu 1 czerwca br. na obiekcie basenu „NEMO” i strefie aktywnego wypoczynku dzień 

otwarty dla naszych milusińskich do zwiedzenia obiektu z okazji  Dnia Dziecka od godziny 900 

do godziny 1400 zaproszenie kierowane jest zarówno do przedszkolaków jak i dzieci ze szkół 

klasy I-III. 

Radna Anna Błaszczyk – poinformował, iż Burmistrz wspomniał o wymianie źródła ciepła. 

Jest to dobry program, są dotacje celowe. Natomiast jest jeden problem, mieszkańcy chcą 

założyć ogrzewanie na gaz i jest problem z Polską Spółką Gazownictwa Oddział w Kielcach.  

Chodzi o umowy, są do 2023 roku. Mieszkańcy chcą się podłączyć w tym roku, bo posiadają 

piece w złym stanie. Czy istnieje taka możliwość, żeby przyspieszyć. Przeprowadzić rozmowy 

z Dyrekcją w Kielcach, aby były przyłącza jeszcze w tym roku.  

Burmistrz -   odniósł się do zadanego pytania – samorząd gminny nie ma wpływu na 

funkcjonowanie Spółki Skarbu Państwa. Spółka jest zarządzana przez Radę Nadzorczą Skarbu 

Państwa i nie mamy wpływu na jej operatywność, wydajność. Burmistrz niejednokrotnie 

interweniował w tych sprawach, wskazywał na duże zainteresowanie mieszkańców 

przyłączami gazowymi. 

Radna Anna Błaszczyk – zapytała  co z  dotacją celową jeśli osoba w tym roku nie zrealizuje 

zaplanowanego zadania. 

Burmistrz -  przyjęta uchwała na dofinansowanie wymiany źródła ciepła nie jest uchwałą 

jednoroczną,  będzie również obowiązywała w następnych latach. 

Radny Czesław Młynarczyk – zgłosił wniosek o zabezpieczenie placu po budowie obwodnicy. 

Przy ulicy Jędrzejowskiej, przy torach kolejowych składowane są nielegalnie różne materiały: 

szkła, gruzy, pudła. Zapytał do kogo należy ten plac. Wcześniej użytkowała go firma budująca 

obwodnicę. 

Zgłosił również, że na wysokości sklepu „Mrówka” przy ulicy Jędrzejowskiej jest źle 

usytuowane oświetlenie uliczne, konary drzewa zasłaniają światło. Zapytał czy ta ulica została 

przekazane Gminie.  

Burmistrz – poinformował, iż wystąpi z pismem do Zarządcy Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach.  

Natomiast jeśli chodzi o przekazane ulicy Jędrzejowskiej Gminie trwa jeszcze procedowanie w 

tej sprawie. Konar, który zasłania zostanie przycięty. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać jeszcze głos, pytań nie 

wniesiono. 

       Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych Cyt. W dniu wczorajszym obchodzony był Dzień 

samorządu terytorialnego uchwalony przez Sejm RP w 2000 roku dla upamiętnienia pierwszych 

wyborów samorządowych z dnia 27 maja 1990 roku. Z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego 

oraz Dnia Pracownika Samorządowego obchodzonego 27 maja pragnę złożyć 
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najserdeczniejsze życzenia pracownikom samorządowym gminy, powiatu i regionu 

świętokrzyskiego, radnym Rady Miejskiej we Włoszczowie tej i poprzedniej kadencji oraz 

wszystkim osobom przyczyniającym się do propagowania idei samorządności. Życzę pomyślnej 

realizacji prowadzonych przedsięwzięć, a także niesłabnącego zapału do podejmowania 

nowych wyzwań.  

       Niech kolejne lata obfitują w liczne sukcesy, niosą satysfakcję z dobrze wykonanych zadań oraz 

będą szczęśliwe pod względem osobistym i zawodowym.”    

Do punktu 9 

      Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

      obrady trzydziestej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

 

         Protokołował                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 /-/ Mirosław Witkowicz                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 


